
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 16/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 536/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση προσαρμογής – τροπ/σης του 
Ο.Ε.Υ. Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 25 Αυγούστου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 21-8-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Χ. Ντόβας Γ. Μανακούλης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης Σ. Κρομμύδας  
5. Ι. Καλαϊτζίδης Μ. Γαβρίδης  
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Πιτούλιας 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Μ. Σακαλής    
13. Χ. Φουρνιάδης    
14. Β. Ρήσσου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 522/2003 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 523/2003 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Η. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 524/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 

15. Κ. Χιονίδης 
16. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
17. Ι. Κουρουζίδης 
18. Δ. Δάσκαλος 
19. Α. Δελαβερίδης 
20. Γ. Μιχαηλίδης 
21. Δ. Ταχματζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 527/2003 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Η. 
Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 536/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης και προσήλθε κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αριθ. 537/2003 απόφασης. 

22. Σ. Μηλιόπουλος 
23. Α. Παπαστεργίου 
24. Κ. Πουλασουχίδης 
25. Η. Σοφιανίδης 
26. Γ. Ορφανίδης 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 8-8-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με την αρ. 389/03 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου εγκρίθηκε η 
τροποποίηση, προσαρμογή και κωδικοποίηση του Οργανισμού Εσωτερικής 
Υπηρεσίας του Δήμου Βέροιας. 

Με το αρ. 19/03 πρακτικό του το Υπηρεσιακό Συμβούλιο Υπαλλήλων Ο.Τ.Α. 
Ν. Ημαθίας γνωμοδότησε υπέρ της τροποποίησης του Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας 
σύμφωνα με την πιο πάνω απόφαση, με την προσθήκη μιας θέσης κλάδου ΠΕ 
Ειδικής Υπηρεσίας και μιας θέσης κλάδου ΤΕ Ειδικής Υπηρεσίας. 

Με το αρ. 6429/7-8-03 έγγραφό του το Τμήμα Τ.Α. & Ν.Π.Δ.Δ. της Δ/νσης 
Τ.Α. & Ν.Π.Δ.Δ. ζητά από το Δήμο μας την προσαρμογή της παρ. Δ του άρθρου 6 του 
Ο.Ε.Υ. στις διατάξεις της παρ. 4 του άρθρου 1 του Π.Δ. 23/02 (ΦΕΚ 19Α΄/7-2-02), 
σύμφωνα με τις οποίες «Το ειδικό ένστολο προσωπικό των κλάδων ΠΕ 23 και ΤΕ 23, 
δεν πρέπει να είναι κατώτερο του ¼ του συνολικού αριθμού των υπηρετούντων στη 
Δημοτική Αστυνομία». 

Στην παρ. Δ του άρθρου 6 του Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας προβλέπεται η σύσταση 
2 θέσεων κλάδου ΠΕ Ειδικής Υπηρεσίας και 2 θέσεων κλάδου ΤΕ Ειδικής 
Υπηρεσίας. 

Ύστερα από τα πιο πάνω παρακαλείται το Συμβούλιο να εγκρίνει την 
προσαρμογή (τροποποίηση) της παρ. Δ του άρθρου 6 του Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας, 
όπως αυτός ψηφίσθηκε με την αρ. 389/03 απόφασή του, ως εξής: 

1.« ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΑΚΗΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ : 
 

ΚΛΑΔΟΣ ΘΕΣΕΙΣ 
ΠΕ  ΕΙΔΙΚΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ  3 

Σύνολο Θέσεων   60 
ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΚΗΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ: 

 
ΚΛΑΔΟΣ ΘΕΣΕΙΣ 

ΤΕ   ΕΙΔΙΚΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ  3 
Σύνολο Θέσεων   27 

 
Σύνολο Θέσεων Τακτικού Προσωπικού: 299 

…………………………………………………………………………………… 
Σύνολο Θέσεων προσωπικού με σχέση εργασίας Δημοσίου Δικαίου : 353 ». 

2. «ΑΚΡΟΤΕΛΕΥΤΙΟ ΑΡΘΡΟ: ΚΑΛΥΨΗ ΔΑΠΑΝΗΣ 
Από τις διατάξεις του παρόντος Οργανισμού προκαλείται δαπάνη σε βάρος 

του προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας   € 917.897,26 για το τρέχον οικονομικό 
έτος και ισόποσο για τα επόμενα.». 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Στις θέσεις του ΟΕΥ είχε γίνει λάθος στην αναλογία μεταξύ ΠΕ, 
ΤΕ και ΔΕ. Σκοπεύαμε αυτό να διορθωθεί με μετάταξη υπαλλήλων της Δημ. 
Αστυνομίας. Το υπηρεσιακό συμβούλιο εισηγείται στο ΓΓΠΚΜ να γίνει αυτή η 
διόρθωση, δηλ. 3 θέσεις για ΠΕ και ΤΕ αντί των 2 θέσεων που είχαμε.  
 Ουσουλτζόγλου:Είχαμε πει να πάρετε πίσω τον ΟΕΥ. Πιστεύω  ότι στο 
μέλλον θα προκύψουν πολλά ζητήματα. Κι όλα αυτά γιατί σας διακατέχει ένας 



εγωϊσμός, σε σχέση μ’αυτό το θέμα χωρίς να είναι πολιτικός αλλά είναι προσωπικός 
εγωϊσμός και μία έπαρση στα τεχνοκρατικά ζητήματα του Δήμου. 
 Θάπρεπε να δούμε τον ΟΕΥ πάλι από την αρχή. Δεν είναι κακό κάποια στιγμή 
οι πολιτικοί άνδρες να λένε ότι έκανα λάθος. Θα πρέπει αυτός να μπορεί ν’ 
αναγνωρίζει τις παραλλείψεις του. 
 Παπαστεργίου:Όταν συζητούσαμε τον ΟΕΥ είχαμε κάνει αρκετές 
παρατηρήσεις και είχαμε πει ότι κάπου θα σκοντάψει το θέμα όπως κι έγινε. Κι αυτή 
την παρατήρηση που έγινε από την Περιφέρεια την είχαμε κάνει. Να πάρουμε πίσω 
τον ΟΕΥ και να ξεκινήσουμε μία δημοκρατική διαδικασία για να συντάξουμε έναν 
ΟΕΥ που θα έχει και συνέχεια και θα μπορεί ν’αντέξει στο χρόνο και θα μπορεί να 
λειτουργήσει. Έχει ουσιαστικά πολιτικά προβλήματα τα οποία, όπως και είχαμε πει, 
είναι αντιδημοκρατικά. 
 Επιμμένω, να ξανασυζητήσουμε από την αρχή τον ΟΕΥ. 
 Δήμαρχος : Ούτε εγωϊστικά είδαμε τον νέο ΟΕΥ κι ούτε  μικροπολιτικά. 
Έγινε προσφυγή από συναδέλφους στην επιτροπή του αρ. 18 και δυστυχώς 
απορρίφθηκε. Εάν η Περιφέρεια είχε να κάνει ουσιαστικές παρατηρήσεις και τυπικές 
θα τις έκανε. Το ίδιο και η επιτροπή. Ο ΟΕΥ ήταν νομότυπος και συζητήθηκε 
δημοκρατικότατα. Μην γίνεστε μάντεις κακών αφού έχουμε δικαίωμα να αλλάζουμε 
τον ΟΕΥ κάθε 2 χρόνια. Εάν χρειαστεί θα γίνει. Δεν έχει αρμοδιότητα κανείς να πει 
τη γνώμη του για τον ΟΕΥ. Μόνο το ΔΣ. Άλλως θα ασκούσαν έλεγχο σκοπιμότητας 
και τέτοιο έλεγχο δεν έχει δικαίωμα να κάνει κανείς πλην του Δ.Σ. 
 Να ευχηθούμε να έρθει προσωπικό, που ν’αγαπάει το Δήμο, να έχει όρεξη για 
δουλειά, να έχει την τεχνοκρατική γνώση αλλά και την εμπειρία για να δουλέψει επ’ 
ωφελεία των συμπολιτών. 
 Ουσουλτζόγλου:Εμείς, σ’ αντίθεση με σας, έχουμε το θάρρος να πούμε ότι 
ίσως βιαστήκαμε όταν κάναμε την προσφυγή. Αλλά θα δείτε στο μέλλον τι 
προβλήματα θα σας δημιουργηθούν. Αυτό το εργαλείο, όπως λέτε, καθρεπτίζει την 
πρακτική σας, τις πεποιθήσεις σας για τον τρόπο λειτουργίας του Δήμου. Κι αυτός 
δεν είναι καθόλου δημοκρατικός. Τα προβλήματα θα φανούν. 
 Παπαστεργίου:Δεν απορρίφθηκε η προσφυγή μας αλλά η επιτροπή του αρ. 18 
έκρινε ότι είναι αναρμόδια να κρίνει τον ΟΕΥ γιατί δεν είναι άμεσα εκτελεστός. 
Χωρίς να σημαίνει αυτό ότι σ’ οποιαδήποτε απόφαση που θα παρθεί όταν θα 
εφαρμόζεται αυτός δεν θα μπορεί να επέμβει και η επιτροπή του αρ. 18. 
 Δήμαρχος :Η επιτροπή του αρ. 18, η οποία  λειτουργεί αντιδημοκρατικά και 
μιας κι έχετε  εύκολη πρόσβαση, πέστε στον κ. Περιφερειάρχη να τη συγκροτήσει 
όπως πρέπει. 
 Ουσουλτζόγλου:Αυτό το στυλ  να σταματήσει. Διαδικαστικά κε πρόεδρε. 
 Πρόεδρος :Σας παρακαλώ, να δέχεστε την κριτική σας. 
 Δήμαρχος :Δεν θα μου μιλάτε για αντιδημοκρατική  συμπεριφορά και δεν θα 
δέχεστε μύγα στο σπαθί σας όταν μιλώ για κυβερνητικά ή μη όργανα που δεν έχουν 
δημοκρατική συμπεριφορά. 
 Να μην διαβάσω την προσφυγή σας για να δουν τι ευτράπελα γράφετε. 
 Κε Παπαστεργίου, δεν μπορεί να κάνει έλεγχο σκοπιμότητας η επιτροπή γιατί 
κυρίαρχο όργανο είναι το ΔΣ και κανείς δεν μπορεί να το ελέγξει. Μόνο για 
παράβαση νόμου και τέτοια δεν υπήρξε πουθενά. 
 Για την παρατήρηση που έγινε, σας είπα. Φορτωνόμαστε άλλες 2 θέσεις. 
 Πρόεδρος :Είναι γενική η πρότασή σας κε Παπαστεργίου, εμμένετε; 
 Παπαστεργίου:Στο σύνολο των προτάσεων που είχαμε κάνει υπάρχει και αυτή 
η πρόταση. Εξακολουθούμε να εμμένουμε στην πολιτική μας θέση γιατί δείχνει το 
στίγμα με το οποίο αντιμετωπίζουμε τους εργαζόμενους. 



 Η πρόταση μας είναι με όλες τις τροπολογίες που είχαμε κάνει. Ο ΟΕΥ να 
συζητηθεί από την αρχή σε ένα διαφορετικό πλαίσιο απ΄αυτό που συζητήθηκε. 
 Πρόεδρος :Ζητάτε αναβολή δηλαδή. 
 Παπαστεργίου:Ναι. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Παπαστεργίου για 
αναβολή του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι την καταψηφίζουν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Δ. Ταχματζίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης. 

Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
 Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία συζητείται τώρα. Συμφωνεί το σώμα με την 
πρόταση του Δημάρχου; 
Υπέρ ψήφισαν 16 σύμβουλοι: Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 
Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, 
Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Δ. Ταχματζίδης. 
Κατά δεν ψήφισε κανείς σύμβουλος. 
Λευκή ψήφο έδωσαν 7 σύμβουλοι: Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  
Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 8-8-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 389/2003 απόφασή του. 
3.- Το με αριθ. 19/2003 πρακτικό του Υπηρεσιακού Συμβουλίου Υπαλλήλων ΟΤΑ Ν. 
Ημαθίας. 
4.- Το με αριθ. 6429/7-8-03 έγγραφο του Τμήματος Τ.Α.&Ν.Π.Δ.Δ. της Δ/νσης Τ.Α. 
και Διοίκησης Ν. Ημαθίας. 
5.- Τις διατάξεις της παρ. 4 του αρ. 1 του Π.Δ. 23/02. 
6.- Τις προτάσεις και απόψεις των Δημάρχου και δημ. συμβούλων. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
  
 Εγκρίνει την προσαρμογή (τροποποίηση) της παρ. Δ του άρθρου 6 του 
Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας Δήμου Βέροιας, όπως αυτός ψηφίστηκε με την 
αριθ. 389/2003 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, ως εξής: 

 

1.« ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΑΚΗΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ : 
 

ΚΛΑΔΟΣ ΘΕΣΕΙΣ 
ΠΕ  ΕΙΔΙΚΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ  3 

Σύνολο Θέσεων   60 
 



ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΚΗΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ: 
 

ΚΛΑΔΟΣ ΘΕΣΕΙΣ 
ΤΕ   ΕΙΔΙΚΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ  3 

Σύνολο Θέσεων   27 
 

Σύνολο Θέσεων Τακτικού Προσωπικού: 299 
…………………………………………………………………………………… 

Σύνολο Θέσεων προσωπικού με σχέση εργασίας Δημοσίου Δικαίου : 353 ». 
 
  2. «ΑΚΡΟΤΕΛΕΥΤΙΟ ΑΡΘΡΟ: 

ΚΑΛΥΨΗ ΔΑΠΑΝΗΣ 
Από τις διατάξεις του παρόντος Οργανισμού προκαλείται δαπάνη σε βάρος 

του προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας   € 917.897,26 για το τρέχον οικονομικό 
έτος και ισόποσο για τα επόμενα.». 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    536/ 2003 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Δ. Ταχματζίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 26-8-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


